
 

 

Fråga till Andreas Lundgren (S), ordförande i Individ- och 

Familjenämnden: 

 

Är Centrum mot våld  

i avveckling eller utveckling? 

Till Umeå kommunfullmäktige 

2017-05-17 

 

En i vart fall tillfälligt stängd mansmottagning inom Centrum mot våld väcker 

givetvis oro. Men oron växer i styrka av andra frågor angående Centrum mot 

våld som berör övriga delar av verksamheten med Barnahus, Trappan-samtal 

för stöd till barn som bevittnat våld och Kvinnofridsmottagningen. (V)i har 

bland annat nåtts av uppgifter om att ytterligare tjänster där är vakanta och då 

inte enbart den länge efterfrågade tjänsten som kvinnofridsläkare, att 

arbetsmiljön är ansträngd och att kontraktet för nuvarande lokaler har sagts upp.  

 

 

Fråga: 

 

 Hur ser situationen med tjänster och lokaler ut nu och vilka 

ambitioner har Socialdemokraterna egentligen för Centrum mot 

våld? 

 

 

Gudrun Nordborg 

Vänsterpartiet
 


